
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-12-09, § 12 

 

 Tid: 9 december 2008 kl 17.00 – 18.40 

   

 Plats: Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

   

 Justerat: 16 december 2008 

  

 

 

Ulla Hamilton Eva Louise Erlandsson Slorach (s) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m) ordförande 

Lennart Jansson (m)  

Lena Bring (m)  

Torbjörn Erbe (m)  

Daniel Valiollahi (m)  

Per Ola Bosson (m)  

Karin Karlsbro (fp)  

Eva Louise Erlandsson Slorach (s)  

Malte Sigemalm (s)  

Ulla Jöhnk (s)  

Godfrey Etyang (s)  

Stellan F Hamrin (v)  

 
Ersättare: 

 Nils Ingelström (m)  

Aysin Hartzell (m)  

Björn Gülich (m)  

Gustav Åkerblom (fp)  

Gerd Sjöberg-Granlund (s)  

Hassan Said Mahamed (s)  

Carina Paulsson (s)  

Charles Berkow (mp) tjänstgörande  

Tina Kratz (v)  

  

Förhinder har anmälts av vice ordförande Åsa Romson (mp) och av ersättarna Ulf 

Linder (m), Anders Broberg (kd) och Fredrik Canerstam (s). 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. 

Dessutom var biträdande borgarrådssekreterare Karin Dhakal och miljöförvaltningens 

avdelningschefer närvarande. 

 



  

 § 12 

Överklagande av länsstyrelsens beslut om att lämna klagomål om 

emissioner utan åtgärd. Remiss från miljödomstolen 

Dnr 2006-006790-350 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutade enligt förvaltningens förslag: 

 

1 Bifall till överklagandet avstyrks. 

 

2 Yttrande enligt bilaga 1 i förvaltningens tjänsteutlåtande godkänns. 

 

3 Förvaltningsdirektören uppdras att företräda nämnden i ärendet. 

 

Ärendets handling   

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 24 november 2008. 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  

1) Ordföranden Ulla Hamilton (m), Karin Karlsbro (fp) och Eva Louise 

 Erlandsson Slorach (s) föreslog att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att 

 (se beslutet). 

  

2) Ledamöterna Charles Berkow (mp) och Stellan F Hamrin (v) föreslog att miljö- 

 och hälsoskyddsnämnden beslutar att bifalla överklagan, samt att därutöver anföra 

 följande: 

 

 Vi anser även att det är viktigt utreda var miljöbalkens gräns för känslighet går. 

 Finns det människor som fastighetsägarna inte behöver ta hänsyn till? Vilka är 

 det? 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen emot varandra och nämnden beslutade 

enligt Ulla Hamiltons (m), Karin Karlsbros (fp) och Eva Louise Erlandsson Slorachs 

(s) förslag till beslut. 

 

Reservation 

Ledamöterna Charles Berkow (mp) och Stellan F Hamrin (v) reserverade sig mot 

beslutet med hänvisning till sitt förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande gjordes av ledamöterna Charles Berkow (mp) och Stellan F Hamrin 

(v) enligt följande:  

 

Det finns tydliga tecken på att det är något som inte står rätt till i huset. Av handlingen 

framskymtar att problem har fortsatt efter att ärendet avslutades första gången. Det är 

en utbredd uppfattning i det aktuella huset att det fortfarande finns problem i flera 

lägenheter.  

 

I slutet av 2007 har fastighetsägaren konstaterat förhöjda värden av kemiska ämnen i 

en annan lägenhet, sedan lägenhetsinnehavaren klagat över hälsoproblem. Den 



  

lägenheten lär nu stå tom, då fastighetsägaren prövar sätt att komma tillrätta med 

problemen. Enligt uppgift är också fläktarna i huset svaga nog att det kan ifrågasättas 

om de utan extra förstärkning räcker för att lösningen med mekaniskt ventilerad golv 

fungerar tillfredsställande. Även mätningarna ifrågasätts. Det kan vara lämpligt för 

fastighetsägaren att överväga att bekosta ytterligare mätningar, utförda av en aktör 

som valts av lägenhetsinnehavaren.  

 

Länsstyrelsen fann ”att Antonie Franks besvär förmodligen beror på de tidigare 

uppkomna fuktskadorna”. Frågan om eventuellt skadestånd till den drabbade är inte 

aktuellt i detta ärende. Men det är viktigt att inte flera människor drabbas av sådana av 

inomhusmiljön framkallade besvär. Därför är det viktigt att fastighetsägaren går till 

botten med problemen oavsett utgången i rätten.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


